Λεξιλόγιο -  Lektion 5
Alles fertig für die Schule? 
	Alles fertig für die Schule? 
	Όλα έτοιμα για το σχολείο;

	Seite 63
	Σελίδα 63

	die Schule, -n
	το σχολείο

	Seite 64
	Σελίδα 64

	der Füller, –
	η πένα

	der Bleistift, -e
	το μολύβι

	der Kugelschreiber, –
	το στυλό

	der Radiergummi, -s
	η γόμα

	der Spitzer, –
	η ξύστρα

	der Pinsel, –
	το πινέλο

	der Malkasten, -“
	η κασετίνα με τις νερομπογιές

	der Buntstift, -e
	η ξυλομπογιά

	der Filzstift, -e
	ο μαρκαδόρος

	der Block, -“e
	το μπλοκ

	die Schere, -n
	το ψαλίδι

	der Textmarker, –
	ο μαρκαδόρος υπογράμμισης

	das Lineal, -e
	ο χάρακας

	das Heft, -e
	το τετράδιο

	das Buch, -“er
	το βιβλίο

	die Schultasche, -n
	η σχολική τσάντα




Μπες στους παρακάτω συνδέσμους  και κάνε εξάσκηση στα σχολικά!
https://learningapps.org/display?v=pqdh958mt16

http://users.sch.gr/vastsielou/online_ubungen/Schulsachen.htm

https://learningapps.org/display?v=pzm4zuo7a16


 Γραμματική - Grammatik 
Το οριστικό άρθρο (Bestimmter Artikel)
	 
	Ενικός 
	Πληθυντικός 

	 
	αρσενικό
	θηλυκό
	ουδέτερο
	 

	ονομαστική
	der
	die
	das
	die

	αιτιατική
	den
	die
	das
	die


Προσοχή! Ο πληθυντικός αριθμός είναι ίδιος και για τα τρία γένη.
Το αόριστο άρθρο (Unbestimmter Artikel) 
	 
	Ενικός 
	Πληθυντικός 

	 
	αρσενικό
	θηλυκό
	ουδέτερο
	 

	ονομαστική
	ein
	eine
	ein
	x

	αιτιατική
	einen
	eine
	ein
	x


 Παρατηρήσεις
· Το αόριστο άρθρο δεν έχει πληθυντικό.
· Το αόριστο άρθρο χρησιμοποιείται για ένα πρόσωπο, ζώο ή πράγμα, ή για μια έννοια που δεν είναι συγκεκριμένα και για κάτι, για το οποίο δεν έχουμε ξαναμιλήσει. Όταν αναφερόμαστε πάλι στο ουσιαστικό  αυτό χρησιμοποιούμε το οριστικό άρθρο.
z.B. Das ist ein Ball. Der Ball ist schwarz-weiß.
Άρνηση (Negation)
Η άρνηση γίνεται με τους εξής τρόπους:
1. με nicht (δεν) όταν η άρνηση είναι για ολόκληρη πρόταση, οπότε μπαίνει στο τέλος της πρότασης. z.B. Ich komme heute nicht. (Δεν θα έρθω σήμερα)
2. με nicht (δεν) όταν η άρνηση είναι για ένα συντακτικό όρο, όπως ρήμα, επίθετο ή επίρρημα, και μπαίνει πριν από αυτόν τον όρο. z.B. Ich spreche nicht gut Deutsch. (Δε μιλάω καλά Γερμανικά)
3. με το αρνητικό αόριστο άρθρο  kein (κανένας) όταν η άρνηση είναι για ουσιαστικά και πάντα μπαίνει μπροστά από αυτά. Το kein κλίνεται όπως το αόριστο άρθρο. Morgen haben wir keine Schule. (Αύριο δεν έχουμε σχολείο)
4. Το nein χρησιμοποιείται όταν θέλουμε να απαντήσουμε αρνητικά σε μία ερώτηση (που αρχίζει με ρήμα) z.B. Kommst du aus Italien? – Nein, ich komme aus Spanien.
5. Δε χρησιμοποιούμε διπλή άρνηση σε μία πρόταση. z.B. Ich mache nie Hausaufgaben. (Δεν κάνω ποτέ τα μαθήματά μου)
Το αρνητικό αόριστο άρθρο (Unbestimmter Artikel – Negativ) 
Το αρνητικό αόριστο άρθρο (κανένας, καμία, κανένα) χρησιμοποιείται όταν αρνούμαστε ουσιαστικά και μπαίνει πάντα πριν από αυτά. Κλίνεται όπως το αόριστο άρθρο.
z.B. Morgen haben wir keine Schule. (Αύριο δεν έχουμε σχολείο)
	  
	Ενικός 
	Πληθυντικός 

	 
	αρσενικό
	θηλυκό
	ουδέτερο
	 

	ονομαστική
	kein
	keine
	kein
	keine

	αιτιατική
	keinen
	keine
	kein
	keine




http://users.sch.gr/vastsielou/online_ubungen/kein-nicht.htm

